
Dz-07.0021.6.2015 

Protokół nr 8/2015 

z VIII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 26 maja 2015 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście – przedstawiciele organizacji pozarządowej i mieszkanki Dzielnicy.  

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 14 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył VII sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady 

otrzymali pocztą elektroniczną wraz z projektami uchwał. Poinformował również, że 

wpłynęło dziewięć wniosków o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, 

przedłożonych w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających warunek określony 

w § 29 ust. 2 Statutu Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał według druków: 70, 

71, 72, 73, 74, 75, 76, 77, 78. Członkowie Rady otrzymali w/w projekty pocztą elektroniczną. 

Wobec braku innych zgłoszeń w sprawie zmian porządku obrad, przewodniczący poddał w/w 

wnioski kolejno pod głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał:  

projekt uchwały według druku nr 70 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 71 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 72 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 73 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 74 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 75 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 76 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 77 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 78 – jednomyślnie 14 głosów za. 

Zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy VII projekt wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 21 kwietnia 2015 

roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Ochrony Środowiska 

i Utrzymania Zieleni Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Komisja Ochrony 

Środowiska i Utrzymania Zieleni (druk nr 66). 



5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego przy ul. Marcina Borelowskiego-Lelewela w Krakowie (pismo znak: ML-

02.7123.179.2015.ES z dnia 15.04.2015) - projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, 

Porządku i Mieszkalnictwa (druk nr 67). 

6. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 307/13, obr. 14 

Krowodrza, położonej przy ul. Senatorskiej w Krakowie (pismo znak: GS-05.6840.2.2. 

2013 z 29.04.2015) – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury 

(druk nr 68). 

7. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Rejon ul. Junackiej” (pismo znak: BP-02.6721.278.35.2015. 

MAN z dnia 15.04.2015) - projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego 

i Architektury (druk nr 69). 

8. Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania 

„Obsługa Dzielnic” w 2015 r. – projektodawca Zarząd (druk nr 70). 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

wspierania osób niepełnosprawnych” – projektodawca Zarząd (druk nr 71). 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

ochrony zdrowia i profilaktyki zdrowotnej” – projektodawca Zarząd (druk nr 72). 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

wspierania działalności miejskich placówek sportu” – projektodawca Zarząd (druk nr 73). 

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

wspierania działalności miejskich placówek pomocy społecznej i zdrowia” – 

projektodawca Zarząd (druk nr 74). 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia uznania za zasługi w działalności społecznej na 

rzecz Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca zarząd (druk nr 75). 

14. Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 – projektodawca Zarząd (druk nr 76). 

15. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 – projektodawca Zarząd (druk nr 77). 

16. Projekt uchwały w sprawie wniosku o wprowadzenie do programu „Rozwoju Sieci 

Osiedlowych” zadania sporządzenia projektu oraz realizacji sieci kanalizacji sanitarnej na 

ul. Kamedulskiej w Krakowie od skrzyżowania z ul. Pajęczą w kierunku zachodnim – 

projekt Zarządu (druk nr 78). 

17. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z VII sesji Rady Dzielnicy 

VII, która odbyła się w dniu 21 kwietnia 2015 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Ochrony Środowiska i Utrzymania 

Zieleni Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec, z uwagi na nieobecność referenta, został 

przedstawiony przez przewodniczącego Szczęsnego Filipiaka. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



Uchwała w sprawie zmiany w składzie Komisji Ochrony Środowiska i Utrzymania Zieleni 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr 

VIII/64/2015). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego przy ul. Marcina Borelowskiego-Lelewela w Krakowie (pismo znak: ML-

02.7123.179.2015.ES z dnia 15.04.2015) zreferował w imieniu projektodawcy Andrzej 

Hawranek.  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

przy ul. Marcina Borelowskiego-Lelewela w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.179.2015. 

ES z dnia 15.04.2015) została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr 

VIII/65/2015). 

Po zakończeniu procedowania 5. punktu porządku obrad przewodniczący Szczęsny Filipiak 

udzielił głosu przedstawicielowi Fundacji Stańczyka, który przedstawił propozycję, aby Rada 

Dzielnicy sama rozpoczęła nagrywanie swoich posiedzeń i umieszczanie ich w internecie. 

Propozycję poparł Krzysztof Kwarciak. Szczęsny Filipiak zapowiedział powrót do tematu 

w punkcie „Oświadczenia i komunikaty”. 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 307/13, obr. 14 Krowodrza, 

położonej przy ul. Senatorskiej w Krakowie (pismo znak: GS-05.6840.2.2.2013 z 29.04.2015) 

zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 307/13, obr. 14 Krowodrza, położonej 

przy ul. Senatorskiej w Krakowie (pismo znak: GS-05.6840.2.2.2013 z 29.04.2015) została 

podjęta jednomyślnie – 15 głosami za (Uchwała nr VIII/66/2015). 

W trakcie procedowania 6. punktu porządku obrad na posiedzenie przybyło dwóch kolejnych 

członków Rady Dzielnicy. 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Rejon ul. Junackiej” (pismo znak: BP-02.6721.278.35.2015.MAN 

z dnia 15.04.2015) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Rejon ul. Junackiej” (pismo znak: BP-02.6721.278.35.2015.MAN z dnia 

15.04.2015) została podjęta stosunkiem głosów: 13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

(Uchwała nr VIII/67/2015). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa 

Dzielnic” w 2015 r. zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



Uchwała w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w 2015 r. została podjęta jednomyślnie - 16 głosami za (Uchwała nr VIII/68/2015). 

W trakcie procedowania 8. punktu porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady 

Dzielnicy.   

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

wspierania osób niepełnosprawnych” zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program wspierania 

osób niepełnosprawnych” została podjęta jednomyślnie - 17 głosami za (Uchwała nr 

VIII/69/2015). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

ochrony zdrowia i profilaktyki zdrowotnej” zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program ochrony 

zdrowia i profilaktyki zdrowotnej” została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr 

VIII/70/2015). 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

wspierania działalności miejskich placówek sportu” zreferował w imieniu projektodawcy 

Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program wspierania 

działalności miejskich placówek sportu” została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za 

(Uchwała nr VIII/71/2015). 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

wspierani działalności miejskich placówek pomocy społecznej i zdrowia” zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program wspierani 

działalności miejskich placówek pomocy społecznej i zdrowia” została podjęta jednomyślnie 

– 17 głosami za (Uchwała nr VIII/72/2015). 

Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia uznania za zasługi w działalności społecznej na rzecz 

Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. Złożył on 

również poprawkę, zgodnie z którą § 1 uchwały otrzymuje brzmienie: 

Opiniuje się pozytywnie i wyraża uznanie dla działalności na rzecz Dzielnicy VII  

Zwierzyniec: 



Pani Alicji Rożnowskiej-Szpot – za promocję wydarzeń kulturalnych i imprez integrujących 

społeczność lokalną, organizowanych na terenie Dzielnicy oraz zaangażowanie 

w prowadzenie Klubu Kultury „Przegorzały”, 

Pana Rafała Sonika – za podnoszenie znaczenia oraz prestiżu Dzielnicy poprzez wyróżniające 

się osiągnięcia w dziedzinie sportów motorowych. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał poprawkę pod głosowanie. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Uchwała w sprawie wyrażenia uznania za zasługi w działalności społecznej na rzecz 

Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr 

VIII/73/2015). 

Ad. 14. 

Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 zreferował w imieniu projektodawcy 

Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Jakub Markowski, Łukasz 

Filipiak, Marzena Garzeł, Paweł Kajfasz, Szczęsny Filipiak, Tomasz Meus, Marek Golonka, 

Witold Górny oraz mieszkanka dzielnicy. Poprawki zgłosili kolejno: Paweł Kowalski, 

Krzysztof Kwarciak (zgłosił dwie poprawki). Andrzej Hawranek zgłosił wniosek formalny 

o przerwanie dyskusji. Z głosem za wnioskiem formalnym wystąpiła Marzena Garzeł, 

z głosem przeciw – Paweł Kajfasz. Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji wniosek 

formalny został poddany pod głosowanie i przyjęty stosunkiem głosów: 13 za, 1 przeciw, 

4 wstrzymujące się. 

Następnie przystąpiono do głosowania poprawek. Poprawki było głosowane w kolejności 

zgłoszenia. 

Jako pierwsza z kolei została poddana pod głosowanie poprawka zgłoszona przez Pawła 

Kowalskiego, w brzmieniu:  

W załączniku „Nazwa zadań”, podpunkt „C” 

na pozycję nr 12 przenosi się zadanie ul. Wyczółkowskiego - remont chodnika z poz. 17. 

uzasadnienie: 

Powyższa ulica znajdowała się przez lata na wysokiej pozycji listy rankingowej, powinna być 

ujęta do wyceny na 2016 rok. 

W głosowaniu za poprawką oddano 4 głosy, przeciw 11, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

Oznacza to, że poprawka nie otrzymała wymaganej większości, a zatem została odrzucona. 

Jako druga z kolei została poddana pod głosowanie pierwsza poprawka Krzysztofa Kwarciaka, 

w brzmieniu:  

W załączniku do uchwały w punkcie C 1.2 dodaje się słowa „lub recykliny” po wyrazie „kostki”. 

W głosowaniu za poprawką oddano 3 głosy, przeciw 10, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 

Oznacza to, że poprawka nie otrzymała wymaganej większości, a zatem została odrzucona. 

Jako trzecia z kolei została poddana pod głosowanie druga poprawka Krzysztofa Kwarciaka, 

w brzmieniu: 

W załączniku do uchwały w punkcie C 1 umieszcza się na końcu listy następujące pozycje: 

 – ul. Lelewela – remont chodnika po stronie nieparzystej, 

al. Kasztanowa – remont chodnika. 



W/w punkty otrzymują kolejne numery za ostatnią poprzedzającą je pozycją. 

W głosowaniu za poprawką oddano 6 głosów, przeciw 11, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Oznacza to, że poprawka nie otrzymała wymaganej większości, a zatem została odrzucona.  

Uchwała w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 została podjęta stosunkiem głosów: 15 za, 1 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr VIII/74/2015). 

W trakcie procedowania 14. punktu porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady 

Dzielnicy. 

Ad. 15. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 

0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr VIII/75/2015). 

Ad. 16. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o wprowadzenie do programu „Rozwoju Sieci 

Osiedlowych” zadania sporządzenia projektu oraz realizacji sieci kanalizacji sanitarnej na 

ul. Kamedulskiej w Krakowie od skrzyżowania z ul. Pajęczą w kierunku zachodnim 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Witold Górny, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie wniosku o wprowadzenie do programu „Rozwoju Sieci Osiedlowych” 

zadania sporządzenia projektu oraz realizacji sieci kanalizacji sanitarnej na ul. Kamedulskiej 

w Krakowie od skrzyżowania z ul. Pajęczą w kierunku zachodnim została podjęta 

jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr VIII/76/2015). 

Ad. 17. 

Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że do Rady wpłynął wniosek Komisji Dialogu Obywatelskiego Rady 

Miasta Krakowa w sprawie przeprowadzenia ponownych konsultacji z Dzielnicami Miasta 

Krakowa w przedmiocie uchwały w sprawie ustalenia dla terenu Gminy Miejskiej Kraków 

liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5 % alkoholu 

z wyjątkiem piwa, przeznaczonych do spożycia poza miejscem jak i w miejscu sprzedaży – 

ustalono, że projekt uchwały w tej sprawie przygotuje komisji Bezpieczeństwa, porządku 

i Mieszkalnictwa, 

 przekazał zebranym prośbę Wydziału Budżetu, aby przy sporządzaniu projektów uchwał 

w sprawie zadań dzielnicy zaokrąglać kwoty do pełnych złotówek, a końcówki typu 2 zł 

czy 5 zł przekazywać raczej na zadania bieżące, a nie inwestycyjne, 

 przekazał zaproszenie Klubu Kultury „Przegorzały” do udziału w finisażu konkursu 

„Rowerem przez Kraków” w dniu 12.06.2015 o godz. 18.00, 

 odczytał pismo Wydziału Kształtowania Środowiska UMK, w których zawarta jest prośba 

o podanie orientacyjnej powierzchni zagrożonej występowaniem barszczu Sosnowskiego 



na terenie dzielnicy – do dnia 28.05.2015; przewodniczący poprosił osoby mające tego 

rodzaju informacje o przeslanie ich do biura dzielnicy w formie elektronicznej, 

 poinformował o zaproszeniu od Muzeum Historycznego Miasta Krakowa na spotkanie 

programowe dotyczące kierunków funkcjonowania i rozwoju kierunków funkcjonowania 

i rozwoju krakowskiego zwyczaju, jakim jest zwierzyniecki Emaus – chęć udziału 

w spotkaniu w dniu 1.06.2015 wyraził p. Jakub Markowski’ 

 przekazał zebranym zaproszenie na Dni Bronowic 30.05.2015 oraz na otwarcie wystawy 

„Wśród mistrzów i partaczy” zorganizowanej przez Muzeum Historyczne Miasta Krakowa 

3.06.2015, 

 podziękował osobom, które zaangażowały się w organizacje XX Biegu Śladami Panien 

Zwierzynieckich, w szczególności p. Markowi Sikorze i p. Marzenie Garzeł,  

 poinformował, że członek Zarządu p. Jan Dziura-Bartkiewicz został Królem Kurkowym na 

najbliższy rok, 

 poinformował, ze w dniu 29.05.2015 o godz. 16.00 rozpoczyna się festyn na Bielanach, 

 przypomniał, że 14.06.2015 r. w Willi Decjusza odbędzie się tegoroczne Święto Dzielnicy 

VII i poprosił osoby chętne do pomocy przy jego organizacji o zgłaszanie się tydzień 

wcześniej, 

 przypomniał, że w dniu 7.06.2015 odbędzie się Dzień Otwarty Magistratu, 

 poinformował, że przygotował pismo do Wojewody Małopolskiego w sprawie 

rozpatrzenia zaskarżenia zezwolenia ZRID, dla przebudowy ul. Korbutowej; w krótkiej 

dyskusji na ten temat wzięli udział: Maciej Straż, Marek Golonka, Andrzej Maria 

Hawranek, 

 poinformował, że 17.05.2015 swoją wizytę w siedzibie dzielnicy zapowiedział nowy 

komendant miejskiej policji i zaprosił zainteresowanych członków rady do udziału 

w spotkaniu, 

 zreferował przebieg spotkania z mieszkańcami Olszanicy poświęconego sprawie 

dostępności zespołu boisk przy ul. Korzeniaka; w dyskusji nt. boisk głos zabrali: Krzysztof 

Kwarciak, Andrzej Maria Hawranek i Szczęsny Filipiak,  

 zwrócił się do członków Rady o przesłanie e-mailem do p. Jakuba Markowskiego 

informacji o tym, kto zajmuje się poszczególnymi tablicami informacyjnymi ustawionymi 

na terenie dzielnicy; zwrócił się również do Komisji Kultury, Informacji i Kontaktów 

z Mieszkańcami o zastanowienie się, jak usprawnić przygotowywanie i umieszczanie 

istotnych dla mieszkańców informacji na tablicach; w dyskusji na temat tablic głos zabrali 

Andrzej Maria Hawranek i Szczęsny Filipiak. 

Następnie odbyła się krótka dyskusji na temat nagrywań audiowizualnych sesji Rady, 

z udziałem: Łukasza Filipiaka, Krzysztofa Kwarciaka, Andrzeja Marii Hawranka 

oraz przedstawiciela Fundacji Stańczyka i mieszkanki dzielnicy. Ustalono, że do czasu 

ewentualnego zakupu kamery dla Dzielnicy, nagrania będą wykonywane przy pomocy 

prywatnej kamery p. Krzysztofa Kwarciaka. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że w dniu 3.06.2015 odbędzie się uroczysta sesja Rady 

Miasta Krakowa poświęcona 25. rocznicy odrodzenia samorządu terytorialnego. 

Andrzej Maria Hawranek poinformował, że w Radzie Miasta Krakowa procedowany jest 

wniosek o powołanie zespołu ds. reformy dzielnic. 

Marzena Garzeł podziękowała osobom zaangażowanym w przygotowanie Biegu Śladami 

Panien Zwierzynieckich i poprosiła o zgłaszanie się chętnych do dyżurowania podczas Dnia 

Otwartego Magistratu. 



Łukasz Filipiak zaproponował, aby po zakończeniu weryfikacji wniosków zgłaszanych do 

budżetu obywatelskiego, np. w dniu 2 czerwca br. po posiedzeniu Zarządu Dzielnicy odbyło 

się losowanie kolejności wniosków do głosowania. 

Jakub Markowski poinformował, że posiedzenie Komisji Kultury, Informacji i Kontaktów 

z Mieszkańcami odbędzie się 12.06.2015 o godz. 17.00. 

Paweł Kajfasz nawiązując do pisma mieszkanki poruszył temat ustawienia ławek na terenie 

Skweru Konika Zwierzynieckiego. Informacji na temat możliwości realizacji tego postulatu 

udzielił Szczęsny Filipiak. następnie odbyła się krótka dyskusja na wywołany temat, w której 

udział wzięli: Szczęsny Filipiak, Andrzej Maria Hawranek, Paweł Kajfasz i Marzena Garzeł. 

Krzysztof Jakubowski poinformował, że posiedzenie komisji Planowania Przestrzennego 

i Architektury odbędzie się 11.06.2015 o godz. 17.00. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.10 zamknął sesję. 
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